

ЭКОНОМИКА И БАНКИ

№ 2, 2010

СОДЕРЖАНИЕ

Бухгалтерский учет и статистика

Вегера С.Г. Земля как элемент национального богатства.....	3
Галкина М.Н. Учет вложений в трудовые ресурсы: проблемы и их решение.....	10

Финансы, денежное обращение и кредит

Усоский В.Н. Теоретические аспекты проведения процентной политики в банковской системе Беларуси.....	16
Стефанович Л.И. Кредитные операции банка и амортизированная стоимость.....	22

Вопросы региональной экономики

Герасенко В.П. Теоретические основы мониторинга социально-экономического развития хозяйствующих субъектов и регионов.....	36
Шоломицкая М.М. Повышение конкурентоспособности фармацевтической продукции как одно из приоритетных направлений инновационного развития экономики.....	46
Герасенко А.В. Инвестиционная привлекательность организаций потребительской кооперации.....	53
Аннотации.....	61
Сведения об авторах.....	63

ECONOMY AND BANKS

№ 2, 2010

CONTENTS

Accounting and statistics

Vegera S.G. Land as a national wealth component.....	3
Galkina M.N. The account of investments in the manpower: problems and their decision.....	10

Finance, money circulation and credit

Usosky V.N. Theoretical aspects of interest rate policy in the banking system of Belarus.	16
Stefanovich L.I. Bank's credit operations and amortized cost.....	22

Regional economic issues

Gerasenko V.P. Theoretical foundations of monitoring of social and economic development of the managing subjects and regions.....	36
Sholomitskaya M.M. Increase competitiveness of pharmaceutical production as one of priority directions on the innovation economic development.....	46
Gerasenko A.V. The estimation of efficiency of an investment potential of the system of consumer cooperatives.....	53
Annotations	61
Information about the authors	63